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W tym tygodniu powinniśmy poznać nazwisko nowego trenera

Giallorossich. O trenerach oraz o sytuacji w zespole wypowiedział się po

raz kolejny Zbigniew Boniek, tym razem udzielając wywiadu dla Radio

Mana Mana.

 

Odpowiedni trener dla Romy?

- Hiddink były idealnym trenerem lub ktoś młody, kto chce się rozwijać.

Roma zdradzona przez Allegriego?

- Tak, stracili zbyt dużo czasu z Allegrim, zawsze mówiłem, że chce grać kartą

Romy, aby wzbudzić radość w Milanie.

 

Kadra Romy?

- Roma ma dobrą kadrę, piłkarze są, jednak muszą być sportowcami przez dziewięć

miesięcy w roku. Muszą zapewnić taką samą siłę psychologiczną, taką samą

gotowość, przez cały sezon.

 

Dymisja Baldiniego?

- To wielki brak jasności, nie jest człowiekiem, który przyciągnął zaufanie kibiców i

który czuł się odpowiedzialny za drużynę. Dla przykładu owa rola przypisana jest w

Milanie do Gallianiego, a w Lazio do Lotito.

 

Jak ocenia się sytuację Romy za granicą?

- Nie ocenia się, gdyż poza Włochami nikt nie mówi nic o zespole Giallorossich, tak

jak nikt nie rozmawia o klubach z innych krajów. Dziś istnieją trzy, cztery globalne

kluby, Bayern, Baracelona, Real Madryt i Chelsea, ta ostatnia, gdyż zatrudniła

Mourinho na stanowisku trenera.

Współpraca z Romą w przyszłości?

- Za trzy lata wygasa mój kontrakt w polskiej federacji i w tym momencie będę
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dostępny dla amerykańskiego kierownictwa.
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